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Zápis z 5. zasedání  
ZASTUPITELSTVA OBCE MUKA ŘOV 

konaného dne 21.02.2023 od 19.00 hod. 
v zasedací místnosti OÚ Muka řov  

 
 
Přítomni: P. Březina, Ing. Bouzek, PhDr. K. Čadilová, Ing. P. Doležel, Ing. Z. Hroch, Mgr. O. Jakob, 
  Bc. J. Kadeřábek, T. Kouba, Ing. P. Kvasnička, PaedDr. J. Novotná, M. Podroužek, 
  F. Polesný, R. Semanský, Ing. H. Zákoucká, Ing. P. Zima 

Omluveni: - - - 

Veřejnost: viz. prezenční listina 
 
 
Zapisovatel:  H. Zákoucká                                           Ověřovatelé:  P. Kvasnička, P. Zima 
 
Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce Rudol f Semanský v 19 05 hod.  P řivítal zastupitele i 
hosty z řad veřejnosti a konstatoval, že v zasedací místnosti je p řítomno všech 15 členů 
zastupitelstva.  Zastupitelstvo je tak usnášeníscho pné.  
 
Starosta up řesnil zp ůsob hlasování o návrzích usnesení a dotázal se, zda  jsou p řipomínky k 
zápisu z 4. zasedání zastupitelstva. Nikdo ze zastu pitel ů nevznesl p řipomínky k zápisu č. 4 a lze 
jej proto považovat za schválený. 
 
1. Určení ověřovatel ů zápisu a zapisovatele  
p. Semanský  navrhl, že se ujme funkce zapisovatele a jako ověřovatele zápisu navrhl zastupitele p. 
Doležela a p. Kvasničku. Jiný návrh nebyl předložen. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje zapisovatele 5. zasedání p. Semanského, a 
ověřovatele p. Doležela a p. Kvasničku. 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 1/5/2023 bylo p řijato.  
 
 
2. Schválení programu 5. zasedání zastupitelstva  
p. Semanský  předložil ke schválení program zasedání a informoval, že byly doplněny do bodu č.18 Různé 
d) zrušení záměru vybudování chodníku napříč mokřadem na Žernovce a e) informace o provedení kontroly 
v ZŠ Mukařov. Otázal se, zda má někdo další body k doplnění či úpravu programu. 
 
p. Doležel navrhl předřazení bodu č. 16. Návrh odměny neuvolněných zastupitelů před bod č.6. Rozpočtové 
opatření č.1. rozpočtu obce Mukařov a požádal o uctění úmrtí p. Pšeničky minutou ticha. 
 
p. Zákoucká  navrhla vyřazení bodů č. 13. Plán práce Kontrolního výboru – úprava a bodu č. 14. Plán práce 
Kulturního výboru – úprava z důvodu, že v k bodům nejsou žádné podklady.  PaedDr. Novotná upřesnila, že 
podklady byly uloženy na jiné místo sharepointu obce a omluvila se, že nejsou v podkladech pro jednání 
zastupitelstva. 
p. Semanský  dal hlasovat o návrhu vyřazení bodů č. 13. a 14.  
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov souhlasí s vyřazením bodu č. 13. A 14.  
Hlasování: pro   7 Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
       proti  7  Bouzek, Březina, Doležel, Kadeřábek, Novotná, Podroužek, Semanský 
       zdržel se  1  Čadilová 
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Usnesení nebylo p řijato. 
 
 p.Semanský  požádal hosty, zda nemají nějaký návrh do programu. P. Macháček požádal o předřazení 
bodu č. 12. konání obecního plesu. 
p. Kouba navrhl usnesení předřadit bod č. 16. a bod č. 12. za bod č. 5.  
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje předložený program zastupitelstva obce, včetně 
bodů č. 13. a 14. s předřazením bodu č. 16. a bodu č. 12. za bod č. 5. 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 2/5/2023 bylo p řijato.  

 

Následn ě zastupitelstvo obce Muka řov uctilo úmrtí p. Pšeni čky minutou ticha. 
 
 

Program 5. zasedání:  
 

1. Schválení ověřovatelů a zapisovatele 
2. Schválení programu zasedání 
3. Kontrola úkolů a usnesení z předešlých zasedání 

− 12/2/2022 Stav komunikace na Dolách, Srbín 
− 13/3/2022 Studie nové tělocvičny základní školy 
− 4/4/2023 Zpoplatnění svozu bionádob 

4. Smlouvy na dotace pro spolky na rok 2023 
− Taneční klub ASTRA z.s. 
− Mukařov-sko, z.s. 
− SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů Mukařov 
− SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů Žernovka 
− TJ Sokol Mukařov, z.s. 

5. Uzavření dotace DIPONA 2022 
6. Rozpočtové opatření č.1 rozpočtu obce Mukařov 
7. MPOV 2023 
8. Zápisy z výborů obce – návrh zasílání zastupitelům 
9. Podání žádosti o dotaci na úpravu staré budovy ZŠ na MFČR 
10. Přijetí dotace na opravu bytovky č.p.23 
11. Omezení napojování na vodovod v povodí úpravny vody Mukařov 
12. Konání obecního plesu 18.3.2023 
13. Plán práce Kontrolního výboru – úprava 
14. Plán práce Kulturního výboru – úprava 
15. Vítání občánků 13.5.2023 
16. Návrh výše odměny neuvolněných zastupitelů 
17. Podněty na vedení obce 
18. Různé 

a. Návrh nové nájemní smlouvy – požární nádrž Mukařov 
b. Záměr využití zeminy na pozemku Čapík, Srbín, možnost odkupu části pozemku 
c. Nespokojenost se situací ve škole 
d. zrušení záměru vybudování chodníku napříč mokřadem na Žernovce a  
e. informace o provedení kontroly v ZŠ Mukařov 
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3. Kontrola úkol ů a usnesení z p ředešlých zasedání  

 
 12/2/2022 Stav komunikace na Dolách, Srbín – p. Semanský  vyzval, že vzhledem k tomu, že se v půli 
března chystá oprava asfaltu, aby obyvatelé ještě vydrželi. P. Zima  uvedl, že to s realizační firmou řeší a 
urguje úklid. Od 13. – 15.3. se chystá celoplošné provizorní asfaltování podkladu v ulicích Na Dolách po 
Kopretinovou a ulice Do Chobotu, ulice Na Pískách (pokud bude v termínu hotová kanalizace). 
P. Zima  požádal v rámci tohoto bodu o schválení změnového listu na stavbu kanalizace na tuto provizorní 
opravu komunikací. Jedná se o vícepráce, konečná cena bude upřesněna dle skutečného zaměření stavby.  
p. Semanský:  Položkové ceny jsou shodné s podzimní cenovou nabídkou.  
Pí. Zákoucká  se dotázala, zda se jedná o práce zahrnuté ve schválených výdajích rozpočtu obce,  
p. Semanský  potvrdil, že ano. 
 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje Změnový list č. 18 stavby kanalizace na provizorní 
opravy povrchu ulic Do Chobotu, Na Pískách a Na Dolách ve výši 4 492 828,- Kč bez DPH. 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 3/5/2023 bylo p řijato.  

 

 
13/3/2022 Studie nové tělocvičny základní školy – p. Semanský  informoval, že byl podepsán předávací 
protokol a uhrazena cena projektu.  
 
4/4/2023 Zpoplatnění svozu bionádob – p. Semanský  poukázal na vzrůst nákladů na svoz bioodpadu 
za minulé roky. Přechodem na systém poplatku a MESOH se od občanů vybírá na odpady mnohem 
nižší částka, než zaplatí obec svozové společnosti. Náklady za minulý rok byly 5,5mil. Kč, od lidí se 
vybralo 2,73 mil. Kč, rozdíl, který zaplatí obec je nyní více než 2 mil. Kč. V roce 2018, kdy jsem měl 
odpady na starost já, se vybralo 3,2mil. od lidí +400 tis. Kč od Eko-komu, čili 3,6mil  Kč, náklady byly 3, 
855 mil. Kč.  
V roce 2019 se přecházelo na nynější systém, vybralo se 3,27 mil. Kč, náklady byly 4,804mil.  
V roce 2020 se vybralo 1,918 mil., +489tis.od EKO-KOMu, náklady byly  2,407mil. Kč. 
V okolních obcích občané za svoz odpadu platí mnohem více. Ředitel svozové společnosti řekl, že si 
platíme systém, který nám zdražuje odpad. Platíme firmě, která nám eviduje odpadové hospodářství. V 
nynější době systém zaměstnává na obci 3 lidi. Ovšem v současném systému nelze svoz bioodpadu 
účtovat zvlášť, jedině tak, že by si občané bioodpad nechali vyvážet přímo svozovou společností. 
Navrhuji do budoucna změnit systém tak, aby buď měli občané svoz zcela zadarmo jednou za měsíc, či 
nastavit systém jinak. Stahuji svůj návrh na zpoplatnění bioodpadu. 
pí. Čadilová  – upozornila na zavedení plateb za likvidaci papíru a plastů v minulých letech, které 
tříděné odpady prodražily a na to, že si za svoz odpadu účtuje čím dál vyšší platby svozová společnost. 
Je přesvědčena, že motivační systém funguje. Upozornila na kvóty směsného odpadu, které se budou 
snižovat a obec by pak platila mnohem více.  
p. Bouzek  – systém není motivační, v okolních obcích se vybírá mnohem vyšší částka. Vraťme se 
k původnímu systému vybírání poplatku za odpady. 
p. Semanský : vývoj jednání s Marius Pedersen byl takový, že když se objevil tento systém, obec si 
musela pořídit čtečky, polepit nádoby, svozová firma zareagovala tak, že když neví, kolik nádob bude 
vystaveno, spočítá paušál za projetí vesnicí + je zatěžuje načítání nádob. Máme svozovou firmu pod 
kontrolou, ale doplácíme na to nemalé peníze. Díky dobrým vztahům jsem si s p. ředitelem dohodl, že 
tu službu budou dělat a nebudou ji účtovat, jinak by to stálo o další milion víc. 
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pí. Čadilová:  to si nepamatuju, že by řekli, že nebudou něco účtovat. Naopak účtovali každé „pípnutí“ 
až potom se přešlo na paušál. Naopak si u nás systém vyzkoušeli, protože toto je cesta, jak množství 
odpadu sledovat. 
. Zima  – systém MESOH umožnil eliminaci týdenních svozů. Navrácení k původnímu systému, kdy 
odpady platili občané na základě smlouvy a faktury, cena byla zatížena odvodem DPH, znamená 
zatížení účetní obce na dva měsíce v době uzávěrek a fronty, kdy by si občané museli dojít pro 
známku. 
p. Kouba  navrhl zřízení pracovní skupiny pro řešení tohoto problému.  
P. Semanský  vyzval zájemce do pracovní skupiny pro řešení odpadu na rok 2024, k tomu se přihlásil: O. 
Bouzek, K. Čadilová, F. Polesný, T. Kouba, M. Veselý, D. Navrátilová. 
 
 
 
 
4. Smlouvy na dotace pro spolky na rok 2023 
 
Zástupci jednotlivých spolků prezentovali svou činnost v roce 2022 a přednesli žádost o dotaci v roce 
2023. 
 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy s Tanečním 
klubem ASTRA PRAHA  z.s., jejímž předmětem je poskytnutí účelové dotace z rozpočtu obce Mukařov 
na rok 2023 ve výši 18 000,- Kč za účelem realizace projektu Taneční kurzy Mukařov 2023. 
 
Hlasování: pro   14 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  1  Hroch 
 
Usnesení 4/5/2023 bylo p řijato. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy s Mukařov-
skem z.s., jejímž předmětem je poskytnutí účelové dotace z rozpočtu obce Mukařov na rok 2023 ve 
výši 298 896,- Kč za účelem realizace projektu Mukařov-sko pro Mukařov, Srbín a Žernovku 2023. 
 
Hlasování: pro   14 Bouzek, Březina, Čadilová*, Doležel,  Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský*, Zákoucká, Zima* 

 *ohlášen střet zájmů 
       proti  0 
       zdržel se  1  Hroch 
 
Usnesení 5/5/2023 bylo p řijato. 
 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy s SH ČMS - 
Sbor dobrovolných hasičů Mukařov, jejímž předmětem je poskytnutí účelové dotace z rozpočtu obce 
Mukařov na rok 2023 ve výši 138 000,- Kč za účelem realizace projektu Činnost spolku SDH Mukařov. 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina*, Čadilová, Doležel*, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 

 *ohlášen střet zájmů 
       proti  0 
       zdržel se  0 
   
Usnesení 6/5/2023 bylo p řijato. 
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Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy s SH ČMS - 
Sbor dobrovolných hasičů Žernovka, jejímž předmětem je poskytnutí účelové dotace z rozpočtu obce 
Mukařov na rok 2023 ve výši 74 000,- Kč za účelem realizace projektu Činnost spolku SDH Žernovka. 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel,  Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  0 
   
Usnesení 7/5/2023 bylo p řijato. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy s TJ Sokol 
Mukařov, z.s., jejímž předmětem je poskytnutí účelové dotace z rozpočtu obce Mukařov na rok 2023 ve 
výši 137 000,- Kč za účelem realizace projektu Činnost TJ Sokol Mukařov. 
 
Hlasování: pro   14 Bouzek, Březina*, Čadilová, Doležel,  Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Novotná, Podroužek*, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 

 *ohlášen střet zájmů 
 
       proti  0 
       zdržel se  1  Kvasnička 
   
Usnesení 8/5/2023 bylo p řijato. 
 
5. Uzavření dotace DIPONA za rok 2022  
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov konstatuje, že všechny dotované aktivity spolku DIPONA 

v roce 2022 proběhly, poskytnuté prostředky byly vynaloženy za sjednaným účelem a tudíž z 
důvodu zdravotní indispozice vedoucího spolku k datu vyúčtování nebude požadovat doložení 
vyúčtování 10.000,- Kč, které spolek obdržel na činnost v roce 2022 z rozpočtu obce. 

 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti   0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 9/5/2023 bylo p řijato. 
 
 
12.  Konání obecního plesu 18.3.2023  

 
p. Semanský  myšlenku uspořádat obecní ples mám od minulého roku. Proběhlo jednání s p. Macháčkem 
před volbami o tom, co pořádání plesu obsahuje. Po volbách předal přání uspořádání plesu kulturnímu 
výboru. Pí. Novotná zaslala e-mail se žádostí o podporu p. Semanskému a p. Doleželovi.  
pí. Novotná:  ples jsme projednávali v rámci kulturního výboru, myšlenka byla uspořádat vesnický ples.  
pí. Zákoucká: myslím, že obec Mukařov by měla usilovat o lepší úroveň plesu s programem, hosty. Nejvíce 
mě mrzí, že jsem se jako zastupitel dozvěděla o plese až po zveřejnění pozvánky ve Zpravodaji. Ples nebyl 
zařazen v náplni práce kulturního výboru, v MPOV, v rozpočtu obce, nikde se o něm na jednáních 
zastupitelstva nemluvilo.  
pí. Novotná : udělala jsem přípravu s nadšením, program z poloviny připravený je, práce jsem nyní přerušila 
p. Machá ček: s p. Semanským jsme se bavili o možnosti reprezentačního plesu, obec by se zapojila 
finančně na propůjčení sálu, zaplacení hudby ze vstupného a z tomboly a OSA. Ostatní by bylo v režii 
ASTRY PRAHA. Upřesnění mělo být až po volbách. Po volbách nás už nikdo neoslovil. 
p. Polesný:  nejsem přesvědčen o tom, že to bude reprezentační ples obce. Než tombolu je lépe udělat 
dobročinnou aukci. Kdo zajistí výzdobu, program, kdo bude moderovat? Pozvat vedení sousedních obcí. 
Nutno požádat o povolení finanční úřad, OSA. Je to vizitka práce kulturního výboru a já nesouhlasím se 
spojením obce s touto akcí. 
p. Jakob:  myšlenka je dobrá, je škoda, že se to zastupitelé dovídali takto a nemohli se zapojit do přípravy 
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p. Machá ček:  nyní je už složité na obecní ples sehnat nějaké předtančení, můžu se pokusit někoho zajistit 
pí. Čadilová:  jak je to s financováním? Proč pí.Novotná nezajistila finance na finančním výboru obce, jehož 
jednání se účastnila? Je nutno si říci pro koho se akce dělá a s jakým účelem. Pojďme si vzít ke spolupráci 
spolky v obci a dát akci obsahovou náplň.  
p. Zima:  nepřišel mi žádný konkrétní návrh rozpočtu na tuto akci, ani na zařazení do MPOV a návrhu 
rozpočtu.  
p. Podroužek : zaznělo, co bylo nešťastné, chtěl bych slyšet, jak je to rozpracováno, aby to bylo možno 
dotáhnout. 
p. Zima:  podklad pí. Novotné je třeba dopracovat, připravenost není vysoká, pro ples ruku zvednu, pokud 
nebude spojován s obcí, z rozpočtu navrhuji uvolnit částku 5-10 tisíc Kč jako v případě jiných kulturních akcí.  
p. Doležel:  já bych ples podpořil, částka kolem 30 tis. Kč mi přijde přiměřená, dražba ne, kdo obhospodaří 
catering, jak je to s OSA, bude to první vesnický ples, přijďte se podívat na hasičský ples. 
p. Kouba:  souhlasím s myšlenkou obecního plesu, mrzí mě, že nedošlo k navázání spolupráce mezi 
kulturním výborem a ASTROU Praha. Podklad 3,5 týdne před zahájením plesu není adekvátní. Jsem 
přesvědčen o tom, že se to nedá stihnout a možná nás čeká velká ostuda. Z tohoto důvodu to nepodpořím. 
pí. Zákoucká:  kdybychom tuto diskuzi vedli v listopadu, nebo v prosinci, vypadala by situace zcela jinak.  

p. Machá ček:  všechny argumenty mají váhu, ale řekněme si, zda ano nebo ne, sehnat kvalitní předtančení 
takto na poslední chvíli bude obtížné. 

p. Kvasni čka: akce je šitá horkou jehlou, takto se přikláním k názoru, že nás čeká ostuda 
pí. Zákoucká: chci požádat p. Novotnou o sdělení, co všechno je tedy zajištěno. 
pí. Novotná:  kapela je zajištěna, personál a zajištění občerstvení – dobrovolníci, využití obsluhy občerstvení 
v sokolovně, výzdoba a dekorace závisí na financích, není připravena 
p. Semanský:  aby se z plesu nestalo fiasko, chci mít jistotu, že je pokryto zajištění obsluhy, OSA a dalších 
záležitostí. 
Kdyby se z rozpočtu uvolnilo 50 000,- Kč s tím, že se polovina vrátí.  
p. Zima:  dávám protinávrh, že uvolníme z rozpočtu obce 5 000,- Kč na ples, který pořádá Jana Novotná 
pí. Novotná:  nesouhlasí s tím, že by to byl ples, který pořádá Jana Novotná. 
p. Jakob:  není to dostatečně připravené, když 2/5 Rady obce s tím nesouhlasí, nemohu s tím souhlasit. 
p. Semanský:  navrhuje usnesení: zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje realizaci plesu Kulturního výboru 
obce Mukařov a uvolňuje z rozpočtu obce částku 50 000,-Kč. 
pí. Zákoucká: přednesla protinávrh usnesení: zastupitelstvo obce Mukařov podporuje uspořádání obecního 
plesu na příští rok tak, aby na jeho přípravu byl dostatek času. 
p. Polesný:  navrhuji udělat ples na zahájení sezóny. 
p. Kouba : navrhuji další protinávrh usnesení:  
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov nepodporuje myšlenku uspořádání obecního plesu v roce 
2023 z důvodu nedostatečné přípravy  a podporuje myšlenku uspořádání plesu na zahájení plesové sezóny 
v lednu 2024. 
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
       proti   3  Bouzek, Novotná, Semanský 
       zdržel se  4 Březina, Doležel, Kadeřábek, Podroužek,  
 
Usnesení 10/5/2023 bylo p řijato. 
 
16.  Návrh výše odm ěny neuvoln ěných zastupitel ů 
 
p.Doležel : Od 1.1.2023 se v souladu s novelou nařízení vlády č. 318/2017 Sb. mění sazby výše odměn 
všech, kteří se podílí na řízení obce. Uvolněným zastupitelům je valorizaci provedena automaticky, navrhuje 
přidat na funkčních odměnách i pro neuvolněné zastupitele.  
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov v souladu s novelou nařízení vlády č. 318/2017 Sb. schvaluje 
výši odměny neuvolněných zastupitelů ve výši měsíční částky 1.986,- Kč, radní obce 7.945,- Kč, předseda 
výboru 3.972,- Kč a to od 1.3.2023 . 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  0 
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Usnesení 11/5/2023 bylo p řijato.  
 
 
6. Rozpočtové opat ření č.1 rozpo čtu obce Muka řov 
 
p. Zima:  návrh úpravy rozpočtu zahrnuje navýšení odměn z předchozího bodu, dále souvisí s vypsáním dotace 
MF na úpravy a zateplení školních budov, kde máme připraven projekt a stavební povolení z roku 2021, projekt 
rekonstrukce kotelny ZŠ/MŠ, zpracování studie proveditelnosti další vodní nádrže za novou ČOV (realizace 
s využitím dotace), navýšení nákladů na nákup elektrovozu pro technické služby, projektová dokumentace na 
přírodní kopec na Čapíku, Jedná se o to, že halda výkopku z kanalizace by mohla vytvořit přírodní prvek kopce, 
sáňkovací či s rozhlednou, to záleží na projektantech, Ušetřila by se významná částka za odvoz zeminy a je 
záměr možná dotovatelný z MŽP. Schůzka s projektanty je zítra. Byl to nápad p. Semanského, že by se zemina 
nemusela odvážet. Další okolnosti prověří projektanti, následně bude podklad pro prověření na úřadech. 
Dále aktualizace daňových příjmů a výdajů dle skutečnosti. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje rozpočtové opatření č.1 rozpočtu obce Mukařov pro 
rok 2023, kde upravené příjmy rozpočtu činí 173 609 839,00 Kč, upravené výdaje činí 235 352 479,00 Kč, 
rezerva rozpočtu po úpravě činí 892 197,76 Kč. 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
    Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 12/5/2023 bylo p řijato.  
 
 
7. Místní plán obnovy vesnice - MPOV 2023 
p. Zima:  přednesl návrh MPOV 2023, který byl uveřejněn v podkladech pro zastupitele, s jednou změnou, 
kde je doplněn nový projekt pří.11 – Vodní plocha za ČOV Srbín.  
p. Semanský:  prosil bych zapracovat změny, co se týče komunikací a chodníků, nyní se doplňují 
aktualizované údaje. Dále je nutno nahrnout nějaké opatření V ulici na kopci kvůli tlaku vody. 
pí. Zákoucká:  proč toto nebylo připraveno dopředu, aby byl podklad na zasedání konečný?  
p. Semanský: protože jsem se k tomu dostal dnes 
p. Hroch:  proč vypadla plánovaná komunikace V loukách?  
p. Semanský : je nahrazena komunikací přes parkoviště LIDLu 
p. Zima  doplnil do návrhu MPOV 2023 také projekty vak.16 – zřízení opatření pro zlepšení tlaku vodovodu 
v Srbíně, , vyb.17 – úsekové radary. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje Místní pán obnovy vesnice na rok 2023. 
 

Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel,  Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
     Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti   0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 13/5/2023 bylo p řijato.  
 
 

8. Zápisy z výbor ů obce – návrh zasílání zastupitel ům 
p. Bouzek:  navrhuji, aby zápisy výborů byly zasílány všem zastupitelům emailem 
p. Semanský: vždy po volbách se navrhuje zřízení nového systému uložiště 
p. Doležel:  to není žádný problém 
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pí. Zákoucká:  není problém, ale nezapomínejme uložit i do úložiště 
p. Semanský:  je-li shoda, nemusíme přijímat usnesení 

 
 
 

9. Podání žádosti o dotaci na úpravu staré budovy Z Š na MFČR 
 
p. Zima:  seznámil přítomné s možností dotačního financování první etapy úpravy staré budovy ZŠ 
z Ministerstva financí ČR. Pracujeme s verzí, že se vejdeme do celkových nákladů 12 mil. Kč, dotace je 70 
% z uznatelných výdajů, v rozpočtu je počítáno spolufinancování obce, i s rezervou na neuznatelné 
náklady, celkem 5 mil. Kč. 
pí. Zákoucká:  jedná se o část původního projektu stavebních úprav z roku 2021 ve smyslu zateplení staré 
školní budovy tak, aby se to dalo v letošním roce vysoutěžit a realizovat, jak předpokládá dotace. Je 
zpracována úprava projektu, ještě chybí elektroinstalace. Bez této části je projektová cena 8,8 mil. Kč. 

pí. Čadilová: bylo by dobré schválit vypsání výběrového řízení před odeslání žádosti o dotaci 
p. Zima: měli bychom k tomu svolat mimořádné jednání zastupitelstva pro schválení vypsání výběrového řízení, 
navrhuji termín 2.3.2023. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje podání žádosti o dotaci na spolufinancování 1. etapy 

úpravy budov ZŠ z podprogramu MFČR 298D2320 Podpora obnovy a rozvoje materiálně technické 
základny regionálního školství v působnosti obcí v předpokládané částce 9 mil. Kč vč. DPH a zavazuje se 
k finanční spoluúčasti ve výši minimálně 2 650 000,00 Kč. 

 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
     Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti   0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 14/5/2023 bylo p řijato.  
 

10. Přijetí dotace na opravu bytovky č.p.23 
p. Zima: Uspěli jsme se žádostí o dotaci na úpravu společných prostor, oprava elektroinstalace, kdy jsme 
získali 235 635,- Kč z Ministerstva pro místní rozvoj ČR. 

 Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje přijetí dotace ve výši 235 635,- Kč z programu  
11774 Ukrajina – ubytovací kapacity pro uprchlíky MMR ČR 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel,  Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
     Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti   0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 15/5/2023 bylo p řijato.  
 
 

11. Omezení napojování na vodovod v povodí úpravny vody Muka řov 
p. Zima:  dle vypracované studie proveditelnosti Optimalizace zásobování obce Mukařov pitnou vodou vyplývá, 
že kapacita vodních zdrojů v Mukařově je již v horizontu 5 let nedostatečná pro zajištění zásobování vodou pro 
budoucí rozvoj Mukařova. K řešení situace studie navrhuje dvě varianty:  
1. Zkapacitnění zdroje vybudováním nových vrtů – nové vrty, nová technologie úpravy vody, nová AT stanice, 
nový vodojem – cca za 25 mil. Kč bez DPH. 
2. Přepásmování vodovodních systémů Mukařov – úpravna a Mukařov – Region Jih, v horizontu 10 let 
obslouží současný vodní zdroj v lese pouze část Mukařova po ulici Obecní. V případě přepásmování se jedná i 
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o přepočet tlakových poměrů vodovodu Region jih, z čehož mohou vyplynout další investice v obdobném 
finančním objemu na zkapacitnění vodovodu Region jih, který je dnes navržen a kapacitně prověřen pouze pro 
zásobování Srbína a Žernovky. 
3. Vše přeložit na vodovod Region Jih, což v dlouhodobém pohledu je ovšem škoda, protože bychom přišli o 
místní zdroj vody. 
Na základě studie by obce měla do 5 let rozhodnout o variantě k realizaci, a v tomto čase prověřit kapacitu a 
průchodnost sítí na vodovodu Region Jih a možnosti rozšíření vodního zdroje v Babickém lese. 
Do doby rozhodnutí a realizace těchto opatření je nutno omezit napojování na vodovod v Mukařově. 
pí. Zákoucká : je třeba tomu věnovat pozornost, pokračovat průzkumy a do 5 let rozhodnout, nebo budeme 
bez vody. 

 p. Doležel:  jedná se o významnou investici na úrovni strategického plánování, nutno začít na tuto akci 
odkládat zdroje do rezervního fondu. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Mukařov, na základě výstupu studie optimalizace zásobování vodou 
obce Mukařov a doporučení stavebního výboru, v povodí úpravny vody Mukařov omezuje napojování 
nemovitostí na obecní vodovod na 1 bytovou jednotku pro stávající pozemky a zakazuje na vodovod 
napojovat nově rozdělované pozemky a lokality.  
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel, Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
     Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti   0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 16/5/2023 bylo p řijato.  
 

13. Plán práce Kontrolního výboru – úprava 
pí. Novotná  představila úpravy v činnosti práce kontrolního výboru na celý rok, nyní probíhá první kontrola – 
řešení stížností a petic a kontrola vyhlášek 
 
Návrh usnesení : Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje upravený návrh práce kontrolního výboru na rok 
2023. 
 
Hlasování: pro   15 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel,  Hroch, Jakob, Kadeřábek, Kouba, 
     Kvasnička, Novotná, Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti   0 
       zdržel se  0 
 
Usnesení 17/5/2023 bylo p řijato.  
 
 

14. Plán práce Kulturního výboru – úprava 
pí. Novotná  představila úpravy v činnosti práce kulturního výboru na celý rok, pouze se nyní vyjme obecní 

ples 
 
Návrh usnesení : Zastupitelstvo obce Mukařov schvaluje upravený návrh práce kulturního výboru na rok 
2023. 
 
Hlasování: pro   13 Bouzek, Březina, Čadilová, Doležel,  Hroch, , Kadeřábek, Kouba, Novotná,  

    Podroužek, Polesný, Semanský, Zákoucká, Zima 
       proti   0 
       zdržel se  2  Jakob, Kvasnička 
 
Usnesení 18/5/2023 bylo p řijato.  
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15. Vítání ob čánků 13.5.2023 
pí. Novotná informovala o plánované akci vítání občánků 13.5.2023. Pro velkou účast bude vítání probíhat 
ve dvou částech. 
 
 

17. Podněty na vedení obce 
Tento bod byl zařazen jako pravidelný, nikdo dotaz ani podnět nepodal. 
 
 

18. Různé 
 

18.a) Návrh nové nájemní smlouvy – požární nádrž Mu kařov 
 

p. Semanský:  návrh nové smlouvy od Římskokatolické farnosti Říčany u Prahy doznal velkých změn proti 
předchozí. Bylo zjištěno, že požární nádrž je podle dostupných dokumentů ve vlastnictví obce a pozemky ve 
vlastnictví farnosti. Proto je nutné prověřit a zahájit jednání o úpravě smlouvy. 
 
 
 
 

 

18.b) Záměr využití zeminy na pozemku Čapík, Srbín, možnost odkupu části pozemku 
 

p. Semanský:  zaznělo o tom všechno v bodě  6. 
 

18.c) Nespokojenost se situací ve škole 
 
p. Semanský : Jedná se o informaci o nespokojenosti se situací ve škole, která byla zastupitelům zaslána 
emailem a jim také adresována. Bereme ji na vědomí. 
 

 

18.d) Zrušení zám ěru vybudování chodníku nap říč mok řadem na Žernovce   
 

p. Semanský: záměr byl schválen na radě 
p. Polesný:  nikde jsem toto schválení nenašel. Jedná se o mokřad, jednak by se přerušily vodoteče 
zatížené výstavbou a jednak by se v mokřadu mohl hnout pomník. Chceme tam udělat mokřad jako krajinný 
prvek.  
pí. Zákoucká:  na kterém jednání rady obce to bylo schváleno. Na jednáni ROM č. 57/2022 rada 
odsouhlasila rozšíření chodníku, ale nebylo zde rozhodnuto o cestě k památníku. Byla požadována cenová 
nabídka na rozšíření a propojky. 
p. Semanský:  bylo schváleno dalším usnesením rady 
pí. Zákoucká: takové usnesení jsem nenašla 
p. Semanský : nejsem povinen ti nic dokládat 
 

 

18.e) Informace o provedení kontroly v ZŠ Muka řov 
p. Podroužek:  informoval o rozhodnutí rady obce provést jako zřizovatel ZŠ Mukařov v ZŠ Mukařov 
kontrolu hospodaření a činnosti školy. Poslední kontrola v ZŠ Mukařov byla prováděna za období 1.1.2018 – 
1.12.2020, navrhuje proto kontrolu za období od 1.2.2021 do 31.1. 2023. 
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p. Kouba: trochu historie: Jedna obdobná kontrola již ve škole proběhla, a to za působení bývalé ředitelky 
Novotné. Průběhu této kontroly se bývalá ředitelka bránila. Pro zmaření kontroly si dokonce najala právní 
kancelář MAREK & STANOVSKÝ, v.o.s. 
Dle vyjádření právníka obce bylo zastupování neodborné, zbytečné (obec má právo kontrolovat své 
příspěvkové organizace ze zákona) a rozhodně velmi předražené (celková částka přesáhla 130.000 Kč) 
V rámci kontroly ze strany FV bylo dne 17.3.2021 konstatováno, že výdaje za společností MAREK & 
STANOVSKÝ, byly čerpány z kapitoly 518301, která byla v roce 2020 přečerpána o 64%. O takto 
významném přečerpání kapitoly nebyl FV informován. Osoby provádějící kontrolu nejsou schopny 
rozhodnout, zda se v tomto případě jedná o poručení rozpočtové odpovědnosti a předává tuto informaci radě 
obce Mukařov.  
Následně bylo na radě obce Mukařov rozhodnuto, že pí. Čadilová a p. Kouba mají stanovit další postup v 
této věci. 
Pí.Čadilová  kontaktovala právníka obce se žádostí o vypracování právního stanoviska k dané věci. Ten 
vypracování přislíbil, ale nedodal. Nestalo se tak ani po urgencích ze strany pí.Čadilové.  
V rámci dalších jednání ROM se tento bod nikdy nevyskytl v rámci kontroly plnění úkolů a usnesení. 
Po komunálních volbách sdružení SPOLEČNĚ s TOP09 nabízelo spolupráci na vedení obce na obdobném 
formátu, jako v minulém volebním období, tato nabídka byla ze strany starosty odmítnuta. Dle sdělení 
starosty obdrželo sdružení kandidátů MSŽ plné podpory ze strany sdružení ZVON pro jednobarevné složení 
Rady obce, a to jen ze zástupců sdružení M S Ž s tím, že Uvedený návrh není vázán žádnými podmínkami. 
V rámci jednání ROM v prosinci jsem stávající ROM upozornil na skutečnost, že záležitost možného 
nezákonného financování právního zastupování školy není stále uzavřena. 
V lednu jsem na radu obce psal žádost o zařazení bodu, o stanovení dalšího postupu. Ale ani na jednu z již 
dvou následně proběhlých jednání bod zařazen nebyl, aniž bych obdržel jakoukoliv odpověď. 
Otázka, která je pochopitelně ve vzduchu zní: Je plná podpora jednobarevné rady ze strany sdružení ZVON 
skutečně bezpodmínečná? K tomuto přesvědčení mě vede hlavně fakt, že nově nařízená kontrola 
hospodaření přímo časově nenavazuje na poslední (ukončena k 1.12.2020), ale stanovuje ji až od 1.2.2021. 
Ve vlastně téměř pětiletém období jsou vynechány právě a pouze dva měsíce, ve kterých došlo k fakturaci 
sporných právních služeb.  
Z tohoto důvodu jsem se rozhodl využít svého práva zastupitele a navrhuji zařadit na jednání zastupitelstva 
mimořádný bod:  
Odvolání stávajícího a volba nového starosty  
 
p. Semanský: Na to máš samozřejmě právo. To je neuvěřitelné obvinění. Jsem v tom nevinně, ale nebudu 
bránit vašemu hlasování. Je sprosté, že bych uzavřel jakýkoliv obchod, nebo bránil této kontrole.  
 
p. Novotná : sdružení ZVON si nařkl, že podpora  sdružení starosty byla podmíněna.   
 
p. Doležel: takto závažný bod by měl být zařazen na začátek jednání. Nabízeli jsme vám, že se můžete 
podílet na vedení obce, ale vy jste to odmítli. 
 
p. Jakob: na opakovaném jednání jsme nabízeli jedenáctičlennou koalici bez Zvonu, ale nebyli jsme 
vyslyšeni. 
 
p. Semanský: proč jste to nabízeli mě, kdo údajně dva roky bránil zneužití právních služeb. Dohodli jsme se 
s JUDr. Hrabou, že záležitost prověří. 
 
p. Doležel:  domnívám se, že to souvisí se školou, že si nejste schopni nalít čistého vína, že ředitel nemá ty 
kvality, které jsme mysleli. 
 
 p. Jakob:  odmítám, že by to souviselo s p. Kohoutkem 
 
 
Návrh usnesení : Zastupitelstvo obce Mukařov souhlasí se zařazením nového bodu ne jednání tohoto 
zastupitelstva a to: Odvolání stávajícího a volba nového starosty  
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
       proti   7 Bouzek, Březina, Doležel, Kadeřábek, Novotná, Podroužek, Semanský 
       zdržel se  0    
 
Usnesení 19/5/2023 bylo p řijato. 
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19. Odvolání stávajícího a volba nového starosty  
 
p. Kouba:  navrhuji usnesení: Zastupitelstvo obce odvolává z funkce starosty obce Mukařov p. Rudolfa 
Semanského a do funkce starostky obce volí Ing. Hanu Zákouckou.   
p. Semanský : a důvod odvolání je jaký? 
p. Kouba: ztráta důvěry 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Mukařov odvolává z funkce starosty obce Mukařov p. Rudolfa 
Semanského a do funkce starostky obce volí Ing. Hanu Zákouckou.   
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
       proti   7 Bouzek, Březina, Doležel, Kadeřábek, Novotná, Podroužek, Semanský 
       zdržel se  0    
 
Usnesení 20/5/2023 bylo p řijato.  
________________________________________________________________________________ 
23.50hod. Nová starostka vyhlásila 10 minut p řestávku a p řevzala vedení jednání 
PaedDr. Novotná  opustila zasedání. 
________________________________________________________________________________ 
 
pí. Zákoucká: žádám o zařazení dalšího bodu a to personální zm ěny v dalších orgánech obce. 
p. Doležel: vzdávám se funkce ověřovatele zápisu. 
p. Semanský: zvolte si nového zapisovatele 
p. Jakob: Navrhuji za zapisovatele p. Zákouckou a ověřovatele p. Kvasničku a p. Zimu 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zapisovatele 5. zasedání pí. Zákouckou, ověřovateli p.  
Kvasničku a p. Zimu. 
 
Hlasování: pro   10 Bouzek, Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, 
    Kvasnička, Podroužek, Polesný, Zákoucká, Zima 
       proti  0 
       zdržel se  4 Doležel, Březina, Kadeřábek, Semanský, 
 
Usnesení 21/5/2023 bylo p řijato.  
 
Návrh usnesení : Zastupitelstvo obce souhlasí se zařazením dalšího bodu jednání a to personální zm ěny 
v dalších orgánech obce 
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
           proti  0  
           zdržel se  6 Bouzek, Březina, Doležel, Podroužek, Kadeřábek, Semanský, 
 
Usnesení 22/5/2023 bylo p řijato.  
 
 

20. Personální zm ěny v dalších orgánech obce  
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pí. Zákoucká  navrhla další změny v orgánech obce a to odvolání Rudolfa Semanského z funkce 
pověřeného zastupitele pro pořizování územního plánu obce a pověřeného zastupitele pro jednání se 
Svazkem obcí Ladův kraj a navrhuje se ujmout těchto funkcí. 
Jiný návrh nebyl vznesen. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo odvolává Rudolfa Semanského z funkce pověřeného zastupitele pro 
pořizování územního plánu obce a do funkce pověřeného zastupitele pro pořizování územního plánu obce 
Ing. H. Zákouckou.  
Zastupitelstvo odvolává Rudolfa Semanského z funkce pověřeného zastupitele pro jednání se Svazkem obcí 
Ladův kraj a volí do funkce pověřeného zastupitele pro jednání se Svazkem obcí Ladův kraj Ing. H. 
Zákouckou.  
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
           proti  4 Březina, Doležel, Kadeřábek, Podroužek,  
           zdržel se  2  Bouzek, Semanský 
 
Usnesení 23/5/2023 bylo p řijato.  
 
pí. Zákoucká  konstatovala, že vhledem k tomu, starosta nemůže být členem finančního výboru, navrhuje 
místo sebe za člena Finančního výboru p. Tomáše Koubu. 
Jiný návrh nebyl vznesen. 
 
Návrh usnesení: zastupitelstvo obce volí na uvolněné místo za Ing. Hanu Zákouckou za člena Finančního 
výboru p. Tomáše Koubu. 
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
           proti  0  
           zdržel se  6  Bouzek, Březina, Doležel, Kadeřábek, Podroužek, Semanský 
 
Usnesení 24/5/2023 bylo p řijato.  
  
pí. Zákoucká  navrhla sloučení školského a školního výboru, tím že vznikne nový sedmičlenný Výbor pro 
školství a kulturu.  
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce ruší své dva výbory, a to Školský výbor a Kulturní výbor a zřizuje 
Výbor pro školství a kulturu s tím, že výbor bude mít 7 členů.  
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
           proti  1 Doležel 
           zdržel se  5  Bouzek, Březina, Kadeřábek, Podroužek, Semanský 
 
Usnesení 25/5/2023 bylo p řijato.  
 
 
pí. Zákoucká  navrhla PhDr. K. Čadilovou jako předsedkyni nového výboru a další členy tohoto výboru. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce schvaluje PhDr. K. Čadilovou jako předsedkyni Výboru pro školství a 
kulturu a za další členy volí: Danu Gaždovou, Alenu Semanskou, Bc. Milana Národu, Marka Podroužka, 
Ondřeje Jakoba a Bc. Jakuba Doušu. 
 
Hlasování: pro   9 Březina, Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
           proti  0  
           zdržel se  5  Doležel, Bouzek, Kadeřábek, Podroužek, Semanský 
 
Usnesení 26/5/2023 bylo p řijato.  



Zápis č. 5  14/14  

 
 
pí. Zákoucká  navrhla odvolat z redakční rady PaeDr. Janu Novotnou a místo ní navrhla pí. Helenu 
Vlnařovou 
Jiný návrh nebyl vznesen. 
 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce odvolává z Redakční rady PaedDr. Janu Novotnou a volí za člena 
Redakční rady paní Helenu Vlnařovou. 
 
Hlasování: pro   8 Čadilová, Hroch, Jakob, Kouba, Kvasnička, Polesný, Zákoucká, Zima 
           proti  3 Bouzek, Kadeřábek, Doležel, 
           zdržel se  3  Březina, Podroužek, Semanský 
 
Usnesení 27/5/2023 bylo p řijato.  
 
____________________________________________________________________________________ 

Zasedání bylo ukon čeno v 0. 15 hod.  
 
 
 
 
 
Zapsala:    Ing. Hana Zákoucká      …………………………………………                                                                                                                        
 
 
 
Ověřovatelé:       P. Kvasnička    .......................................................                                        
                                                                                                                            
 
 
                           P. Zima     ….......................................................    


